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To: IEEE @minvws.i;IEEE)(EXE @rminvws. ni, INEKECI
{5 12¢]12e))|
From: 5.1.2e 5.1.2e |
Sent: Wed 9/30/2020 9:13:05 AM

Subject: RE: mondkapjesplicht in de Twm

Received: Wed 9/30/2020 9:13:05 AM

Uiteraard, maar die mondkapjesplicht is een kwestie van dagen volgens mij en zo snel redden we het niet met de Twm. Er moet

ook nog een anderhalvemeter-amvb in het Staatsblad, wat voorhanggedoe, etc. Zelfs als de EK de Twm als hamerstuk afdoet, is

dat toch een kwestie van weken, maar reken maar dat Rutte druk op de Twm gaat zetten. Kortom, we gaan met rooie oortjes
naar het debat luisteren...zou zomaar kunnen dat de politiek/bestuurlijke dynamiek de juridische bezwaren overstijgt, dat maken

we in dit dossier helaas wel vaker mee...

van: IEXETINNIEEE@ minvws.ni>
Verzonden: woensdag 30 september 2020 10:55

SERS) MEE inv >;IEE) EET ive.IE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: mondkapjesplicht in de Twm

Ha IEEE,

Bedankt voor de update. Wat de derde bullet betreft: anders dan (bij mijn weten) bij het rookverbod is het grote heikele punt
hier dat allerlei hoogleraren hebben verkondigd dat de persoonlijke levenssfeer (art. 10 Grondwet) in het geding is, zodat een

specifieke wettelijke basis vereist zou zijn (daarom hebben we die ook geconcretiseerd via de NvW). Het land is echt te klein als

we na de omstreden experimenten nu een landelijke mondkapjesplicht invoeren bij noodverordening. Zou deze wens niet een

reden moeten zijn om alles op alles te zetten om de Twm z.s.m. in het Staatsblad te krijgen?
Ik moet nog zien dat de EK er dan voor gaat liggen.

Groet,

van: SEE IEEEe minvws.ni>
Verzonden: woensdag 30 september 2020 10:47

le EEF)EEXET© minvws.ni>; INEEERETN)
minvws.nl>

Onderwerp: mondkapjesplicht in de Twm

Mondkapjes-update:

- hierbij de Q&A voor het debat;
- Rutte gaat in tweede instantie toezeggen dat hij, als de Kamer dat wil, best vooruitlopend op de Twm de mondkapjesplicht via

een aanwijzing wil regelen; om dat juridisch te verstevigen wordt daarin dan uitbundig verwezen naar de wens van de TK;
-de gemeente Den Haag heeft juridisch advies gevraagd aan de LA of ze het niet op eigen houtje kunnen doen, wat Halsema ook

zei over de juridische onhoudbaarheid; misschien helpt bijgaand advies over het rookverbod in dat verband iets, dacht ik nog.

vrar,


